



MEDIA RELEASE

2025 World Junior Championships Underway



(SANTA DOMINGO, DOMINICAN REPUBLIC) December 6, 2025 - Competition for Team Canada is underway at the 2025 International Racquetball Federation (IRF) World Junior Championships in Santa Domingo. The tournament which kicked off today runs until December 13 and will showcase top junior talent from 14 nations.

Eleven athletes from Alberta, Manitoba, Ontario, and Québec are representing Canada in World Cup Competition. Each qualified for their spot on the team by finishing in the top two in their age divisions at the Racquetball Canada National Championships held last May.

Team Canada:

Alberta

Ariana Buller (Grande Prairie)
Lahni Buller (Grande Prairie)
Noah McEwen (Sherwood Park)

Manitoba

Kaitlyn Couckuyt (Brandon)
Leyton Gouldie (Brandon)
Mason McPeck (Winnipeg)

Ontario

Kyrylo Tkach (Burlington)

Québec

Raphaël Guillemette (Saint-Antoine-sur-Richelieu)
Chloé Jauvin (Terrebonne)
Nathan Jauvin (Terrebonne)
Ofelia Wilsam (Repentigny)

The team is led by long-time national team coach Michel Gagnon of Longueuil, QC, along with Racquetball Canada's High Performance Director, Jennifer Saunders of Winnipeg, MB. Several athletes are also supported by their parent-coaches, who have travelled with the team to Santo Domingo.

Profiles for each athlete are available on the National Team section of our website. Click here for a direct link: <https://racquetballcanada.ca/team/>. You can also access the full team announcement press release at the following link: <https://conta.cc/48b3Sbb>

Other Canadians competing at the World Junior Championships include Nathan Buller (Grande Prairie, AB), Oren Gouldie (Brandon, MB), and Elie Guillemette (Saint-Antoine-sur-Richelieu, QC). All three are participating in the Esprit Cup, an open event for younger developing athletes.

The International Racquetball Federation will be live streaming matches through the tournament on their Facebook Page and YouTube channel. As well PanAm Sports will be broadcasting on their online channel.

Racquetball Canada, together with Team Canada athletes, has launched a fundraising campaign to support this year's competitors at the World Junior Championships. Donations can be directed to the World Cup team as a whole or to individual athletes. To support Team Canada, please use the link below. Your generosity is greatly appreciated.

Important links

Donation link: <https://racquetballcanada.ca/donate-to-our-world-junior-team/>

Complete results: <https://www.r2sports.com/website/division-list.asp?TID=51283&sortBy=defaultOrder>

IRF on Facebook: www.facebook.com/internationalracquetball

IRF on YouTube: www.youtube.com/@irftv-internationalracquet6344

PanAm Sports Channel: www.panamsportschannel.org

Links to all of Racquetball Canada social accounts can be found at the bottom of this communiqué.

About Racquetball Canada

Racquetball Canada is the national governing body for the sport of racquetball in the country. Committed to promoting and developing racquetball from grassroots to elite levels, Racquetball Canada aims to foster participation, organize national and international competitions, and advance the sports growth across the country. Join our community.

Media Contact:

Jan Hanson

Communications, Diversity & Safe Sport Director
Racquetball Canada
communications@racquetballcanada.ca | 306.502.4422



COMMUNIQUÉ

**Les Championnats du monde juniors 2025
ont commencé**



(SANTO DOMINGO, DOMINICAN REPUBLIC) 6 décembre 2025 - La compétition pour l'équipe canadienne est en cours aux Championnats du monde juniors 2025 de la Fédération internationale de racquetball (FIR) à Saint-Domingue. Le tournoi, qui a débuté aujourd'hui, se déroulera jusqu'au 13 décembre et mettra en vedette les meilleurs talents juniors de 14 nations.

Dix athlètes de l'Alberta, du Manitoba, de l'Ontario et du Québec représentent le Canada. Chacun s'est qualifié pour faire partie de l'équipe en terminant parmi les deux premiers de sa catégorie d'âge aux Championnats nationaux de Racquetball Canada qui ont eu lieu en mai dernier.

L'Équipe Canada :

Alberta

Ariana Buller (Grande Prairie)
Lahni Buller (Grande Prairie)
Noah McEwen (Sherwood Park)

Manitoba

Kaitlyn Couckuyt (Brandon)
Leyton Gouldie (Brandon)
Mason McPeck (Winnipeg)

Ontario

Kyrylo Tkach (Burlington)

Québec

Raphaël Guillemette (Saint-Antoine-sur-Richelieu)

Chloé Jauvin (Terrebonne)
Nathan Jauvin (Terrebonne)
Ofelia Wilsam (Repentigny)

L'équipe est dirigée par Michel Gagnon, entraîneur de longue date de l'équipe nationale, originaire de Longueuil, au Québec, ainsi que par Jennifer Saunders, directrice de la haute performance de Racquetball Canada, originaire de Winnipeg, au Manitoba. Plusieurs athlètes sont également soutenus par leurs parents-entraîneurs, qui ont accompagné l'équipe à Saint-Domingue.

De plus amples informations sur chaque athlète sont disponibles dans la section Équipe nationale de notre site web. Cliquez ici pour un lien direct : <https://racquetballcanada.ca/fr/equipe-canada/>. Vous pouvez également consulter le communiqué de presse complet annonçant la composition de l'équipe en cliquant sur le lien suivant : <https://conta.cc/48b3Sbb>

Les autres Canadiens en compétition aux Championnats mondiaux juniors, mentionnons Nathan Buller (Grande Prairie, Alberta), Oren Gouldie (Brandon, Manitoba) et Elie Guillemette (Saint-Antoine-sur-Richelieu, Québec). Tous trois participent à la Coupe Esprit, une compétition ouverte aux jeunes athlètes en développement.

La Fédération internationale de racquetball retransmettra les matchs en direct tout au long du tournoi sur sa page Facebook et sa chaîne YouTube. PanAm Sports diffusera également les matchs sur sa chaîne en ligne.

Racquetball Canada, en collaboration avec les athlètes de l'Équipe Canada, a lancé une campagne de financement afin de soutenir les concurrents qui participeront cette année aux Championnats du monde juniors. Les dons peuvent être versés à l'équipe de la Coupe du monde dans son ensemble ou à des athlètes individuels. Pour soutenir l'équipe canadienne, veuillez utiliser le lien ci-dessous. Nous vous remercions sincèrement de votre générosité.

Liens importants

Lien pour faire un don : <https://racquetballcanada.ca/fr/faites-un-don-a-notre-equipe-junior-mondiale/>

Résultats complets : <https://www.r2sports.com/website/division-list.asp?TID=51283&sortBy=defaultOrder>

IRF sur Facebook : www.facebook.com/internationalracquetball

IRF sur YouTube : www.youtube.com/@irftv-internationalracquet6344

Chaîne PanAm Sports : www.panamsportschannel.org

Des liens vers tous les comptes sociaux de Racquetball Canada se trouvent au bas de ce communiqué.

À propos de Racquetball Canada

Racquetball Canada est l'organisme national directeur de sport qui régit le racquetball au Canada. À titre de membre du Comité olympique canadien, il a pour mission de coordonner, de régir et de favoriser les progrès du racquetball, du niveau de base à celui de l'élite, et ce dans tous les coins du Canada. Nous avons comme vision d'être un sport dynamique et reconnu, pratiqué d'un océan à l'autre par des Canadiennes et Canadiens de tous âges et de toutes capacités. Joignez-vous à notre communauté dès aujourd'hui!

Pour plus d'informations, veuillez contacter :

Jan Hanson

Directrice des communications, de la diversité et de la sécurité dans le sport

Racquetball Canada

communications@racquetballcanada.ca | 306.502.4422

Join Racquetball Canada! Rejoignez Racquetball Canada!

Join our Social Community!
Rejoignez notre communauté sociale !



Funded by the Government of Canada
Financé par le gouvernement du Canada

Canada

Racquetball Canada | 145 Pacific Avenue | Winnipeg, MB R3B 2Z6 CA

[Unsubscribe](#) | [Update Profile](#) | [Constant Contact Data Notice](#)



Try email marketing for free today!